



Philip Vernon, Chief Business Development Officer

Philip Vernon has been in the foundry business for over 30 years – beginning in 1983 as Technical Manager for Ashland Chemical. Eleven years later, after a series of escalating senior manager roles, he was appointed Managing Director of Ashland UK. From 2003 to 2008, he also oversaw the commercial development of the emerging markets and started up the business in Russia and India. After the joint venture between Ashland and Süd-Chemie he continued as Managing Director of ASK Chemicals UK, where he was additionally responsible for the global no-bake product line.

In 2014, he became Chief Business Development Officer. In this role, Philip Vernon is responsible for the overall business lines and global portfolio strategy. He is in charge of product positioning and decisions on pricing structure. He develops and drives the company's R&D and growth agenda.

Philip Vernon, Chief Business Development Officer

Phil Vernon ist seit über 30 Jahren im Gießereigeschäft tätig und begann seine Karriere 1983 als Technischer Manager bei Ashland Chemical. 11 Jahre später, nachdem er verschiedene leitende Positionen durchlaufen hatte, wurde er zum Geschäftsführer (Managing Director) von Ashland UK ernannt. Von 2003 bis 2008 war er zudem für die wirtschaftliche Erschließung der sich entwickelnden Märkte verantwortlich und legte in dieser Funktion das Fundament für unsere Geschäftsaktivitäten in Russland und Indien. Auch nach dem Joint Venture zwischen Ashland und Süd-Chemie war er weiter als Geschäftsführer von ASK Chemicals UK tätig und übernahm zudem die Verantwortung für die globale No-Bake-Produktlinie.

Seit seiner Beförderung zum Chief Business Development Officer im Jahr 2014 ist Philip Vernon für alle Business-Linien und die globale Portfolio-Strategie zuständig, zudem fallen die Produktpositionierung und die Preisstrategie in seinen Verantwortungsbereich. Philip Vernon verantwortet darüber hinaus die F&E- und Wachstumsagenda des Unternehmens und fördert ihre Umsetzungen.